
Z Á P I S  č. 11/2024

z veřejného jednání zastupitelstva obce

konaného ve čtvrtek 12. prosince 2024 od 18,00 hodin 

Přítomni: Budín Pavel, Novák Jiří, Mgr. Mufová Hana, Mgr. Kameníková Iveta, Ing. 
Lopata Oldřich, Kotva Milan, Šimánek Jan, Češpiva Ladislav, Mgr. 
Kubátová Martina, Junghans Marko

Omluveni: Kubátová Martina, Křížek Miroslav

Neomluveni: -----
Hosté: -----

Předsedající: Budín Pavel

Začátek jednání: 18,00 hod.
Ukončení jednání: 18,15 hod.

P. starosta přivítal zastupitele a konstatoval, že toto jednání bylo řádně svoláno a 
vyvěšeno na úřední desce. Zastupitelstvo je usnášeníschopné, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina.

Zapisovatelkou bude pí Janoušková, ověřovatelé zápisu pí Mufová a pí Kameníková.

P. starosta konstatoval, že je pořizován zvukový záznam a nechává hlasovat o použití 
dataprojektoru.

Hlasování o použití dataprojektoru:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

Vyvěšený program:

1. Projednání střednědobého výhledu hospodaření Základní školy a mateřské školy 
Hovorčovice, p.o. na roky 2025-2027 a návrhu rozpočtu hospodaření Základní školy 
a mateřské školy Hovorčovice, p.o. na rok 2025.

2. Projednání střednědobého výhledu hospodaření obce Hovorčovice na roky 2025-
2027 a návrhu rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2025.

3. Projednání valorizace odměn neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025.
4. Projednání návrhu Dodatku č.1 k SoD č.54/2024 mezi Obcí a společností Červenka 

Bohumil - BČ, s.r.o., na rekonstrukci místní komunikace K Potoku.
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5. Projednání  cenové  nabídky  společnosti  AVE  odpadové  hospodářství  s.r.o.,  na 
poskytování služeb v oblasti  nakládání s odpady v přechodném období do doby 
výběru nového dodavatele těchto služeb. 

6. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Návrh starosty k:
A) Doplnění a úpravě programu zasedání: Není navrhováno

B) Zařazení nových bodů: Je navrhováno
7. Projednání návrhu Rozpočtového opatření č.2 k Rozpočtu hospodaření Základní 

školy a mateřské školy Hovorčovice na rok 2024.

Průběh   diskuze   k   navrženému   programu   a   jeho   úpravě:  K  tomuto  bodu  nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Hlasování o zařazení bodu 7. do programu:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

Ostatní nemají návrhy.

Upravený program:
1. Projednání střednědobého výhledu hospodaření Základní školy a mateřské školy 

Hovorčovice, p.o. na roky 2025-2027 a návrhu rozpočtu hospodaření Základní školy 
a mateřské školy Hovorčovice, p.o. na rok 2025.

2. Projednání střednědobého výhledu hospodaření obce Hovorčovice na roky 2025-
2027 a návrhu rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2025.

3. Projednání valorizace odměn neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025.
4. Projednání návrhu Dodatku č.1 k SoD č.54/2024 mezi Obcí a společností Červenka 

Bohumil - BČ, s.r.o., na rekonstrukci místní komunikace K Potoku.
5. Projednání  cenové  nabídky  společnosti  AVE  odpadové  hospodářství  s.r.o.,  na 

poskytování služeb v oblasti  nakládání s odpady v přechodném období do doby 
výběru nového dodavatele těchto služeb. 

6. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.
7. Projednání návrhu Rozpočtového opatření č.2 k Rozpočtu hospodaření Základní 

školy a mateřské školy Hovorčovice na rok 2024.

Hlasování o upraveném programu ve znění:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
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Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

Podklady pro projednání zařazených bodů schváleného programu:

1. Projednání  střednědobého výhledu hospodaření  Základní  školy a mateřské 
školy Hovorčovice,  p.o.  na roky 2025-2027 a návrhu rozpočtu hospodaření 
Základní školy a mateřské školy Hovorčovice, p.o. na rok 2025.

Informace/DZ:
Návrhy rozpočtu ZŠ a MŠ na rok 2025 a střednědobého výhledu hospodaření ZŠ a MŠ na 
roky 2025-2027 byly  projednány a odsouhlaseny v  rámci  jednání  ZO dne 21.11.2024. 
Návrhy  rozpočtu  a  střednědobého výhledu hospodaření  pak  byly  v  položkovém znění 
vyvěšeny od 22.11.2024 do 11.12.2024, tedy déle jak 15 dnů.

Žádné připomínky k vyvěšeným dokumentům nebyly v této lhůtě doručeny. 

Konečné znění těchto dokumentů bylo zasláno jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů 
pro toto jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Střednědobý výhled hospodaření Základní školy a mateřské 
školy Hovorčovice,  p.o.,  na roky 2025-2027 a Rozpočet  hospodaření  Základní  školy a 
mateřské školy Hovorčovice, p.o., na rok 2025, ve zněních uvedených v příloze zápisu 
z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

2. Projednání střednědobého výhledu hospodaření obce Hovorčovice na roky 
2025-2027 a návrhu rozpočtu hospodaření obce Hovorčovice na rok 2025.
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Informace/DZ:
Návrhy  rozpočtu  obce  na  rok  2025  a  střednědobého  výhledu  hospodaření  obce 
Hovorčovice na roky 2025-2027 byly projednány a odsouhlaseny v rámci jednání ZO dne 
21.11.2024.  Návrhy  rozpočtu  a  střednědobého  výhledu  hospodaření  pak  byly 
v paragrafovém znění vyvěšeny na úřední desce obce od 22.11.2024 do 11.12.2024, tedy 
déle jak 15 dnů.

Žádné připomínky k vyvěšeným dokumentům nebyly v této lhůtě od veřejnosti doručeny.

Konečné znění těchto dokumentů bylo zasláno jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů 
pro toto jednání ZO.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet  hospodaření  obce Hovorčovice na rok 2025 a 
střednědobý  výhled  hospodaření  obce  Hovorčovice  na  roky  2025-2027,  ve  zněních 
uvedených v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

3. Projednání valorizace odměn neuvolněných zastupitelů od 1.1.2025.

Informace/DZ:
Na základě sdělení Ministerstva vnitra ČR č.295/2024 Sb., byla publikována Základna pro 
výpočet  odměn  členů  zastupitelstev  ÚSC  pro  kalendářní  rok  2025.  Tento  dokument 
umožňuje změnu maximální výše odměn zastupitelů obce pro rok 2025. Dokument byl 
zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro toto zasedání ZO. Navýšení odměn 
podle právní úpravy je u neuvolněných zastupitelů třeba vždy projednat na zasedání ZO 
dané obce. Uvolněným členům je pak valorizace odměn prováděna automaticky.

Na základě výše uvedených skutečností a za účelem, aby bylo možno valorizaci provést 
od  1.1.2025,  je  dle  výše  uvedené  tabulky  navrhována  následující  úprava  odměn 
zastupitelů:
Místostarosta dříve 39.926,- Kč – nově 42.472,- Kč (musí schválit ZO)
Předseda výboru dříve 4.437,- Kč – nově 4.720,- Kč (musí schválit ZO)
Člen výboru dříve 3.718,- Kč – 3.955,- Kč (musí schválit ZO)
Člen zastupitelstva bez dalších funkcí dříve 2.240,- Kč – nově 2.382,- Kč (musí schválit 
ZO)
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje v souladu se Zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) ve znění pozdějších předpisů a v souladu se Sdělením Ministerstva vnitra ČR 
č.295/2024 Sb.,  v  rámci  kterého byla publikována Základna pro výpočet  odměn členů 
zastupitelstev  ÚSC pro  kalendářní  rok  2025 a  stanoví  od  1.1.2025 odměny za  výkon 
jednotlivých funkcí neuvolněných členů zastupitelstva takto:
Místostarosta  42.472,- Kč 
Předseda výboru 4.720,- Kč
Člen výboru 3.955,- Kč 
Člen zastupitelstva bez dalších funkcí 2.382,- Kč

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

4. Projednání návrhu Dodatku č.1 k SoD č.54/2024 mezi Obcí a společností 
Červenka Bohumil - BČ, s.r.o., na rekonstrukci místní komunikace K Potoku.

Informace/DZ:
Důvody pro předložení  návrhu Dodatku č.1 k SoD č.54/2024 mezi  Obcí  a společností 
Červenka  Bohumil  -  BČ,  s.r.o.,  na  rekonstrukci  místní  komunikace  K  Potoku,  jsou 
následující:

a) Změna termínu dokončení prací zaviněná nedodržením termínu pokládky optických 
kabelů společnosti T-Mobile ČR. Optické kabely měly být položeny do konce září 
2024, ale ve skutečnosti byly práce dokončeny až ke konci listopadu 2024 a teprve 
následně mohla obec ulici předat zhotoviteli k zahájení prací. Práce nemohly být 
prováděny  současně  z  důvodu  bezpečnosti  práce,  kdy  nelze  některé  činnosti 
provádět  současně  a  zhotovitel  nemůže  přebírat  odpovědnost  za  pohyb  cizích 
pracovníků na svém pracovišti.

b) Změna ceny, kdy se obec oproti původnímu projektu dohodla se zhotovitelem, že 
některé obruby vozovky budou osazeny  jako zapuštěné a zároveň bude sjednocen 
typ obrubníku pro celou ulici.  Tato změna snižuje cenu zakázky oproti  uzavřené 
smlouvě o dílo o 17.482,08 Kč s DPH.

Návrh Dodatku č.1 včetně změnového listu byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci 
podkladů pro toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
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Zastupitelstvo  obce schvaluje  Dodatek  č.1  ke  Smlouvě o  dílo  č.54/2024 mezi  Obcí  a 
společností  Červenka  Bohumil  -  BČ,  s.r.o.,  IČ:  272  56  464,  na  rekonstrukci  místní 
komunikace  K  Potoku,  ve  znění  uvedeném  v  příloze  zápisu  z  tohoto  zasedání 
zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

5. Projednání cenové nabídky společnosti AVE odpadové hospodářství s.r.o., na 
poskytování  služeb v oblasti  nakládání s odpady v přechodném období do 
doby výběru nového dodavatele těchto služeb.

Informace/DZ:
Jedná se o cenovou nabídku zajištění služby v přechodném období do doby, kdy bude 
vybrán vítězný uchazeč z poptávkového řízení. Předpoklad ukončení poptávkového řízení 
a  uzavření  nové  smlouvy  je  03/2025.  Do  té  doby  je  třeba  zajistit  svoz  odpadů 
prostřednictvím stávajícího dodavatele služby. CN je vytvořena dle nového systému svozu 
komunálních odpadů. 
Cenová nabídka byla zaslána po zveřejnění programu tohoto ZO formou návrhu dodatku k 
původní smlouvě. Schvalovat se tedy nebude jenom CN, ale i dodatek.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek č.19 k Smlouvě o dílo na poskytování služeb v 
oblasti nakládání s odpady mezi Obcí a společností  AVE odpadové hospodářství s.r.o., 
IČ: 49356089, ve znění uvedeném v příloze zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
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Šimánek
Češpiva
Junghans

6. Projednání informací k vybraným záležitostem obce.

Informace/DZ:
1. Zahájeno třídění a rozvoz nádob pro systém door-to-door.
2. Zajištěny a objednány levnější nádoby na komunální odpad pro občany obce.
3. Zajištěna účast starosty a místostarosty na valné hromadě MAS Nad Prahou.
4. Dokončena úprava dopravního značení před obchodem v čp.327.
5. Instalováno vánoční osvětlení na vybraných místech v obci,
6. Ve  spolupráci  se  sociálním výborem dokončena  instalace  cvičebních  prvků  pro 

seniory pod zastávkou BUS U Kostela.
7. Dokončena přejímka traktůrku pro údržbu obce.
8. Ve spolupráci  se sociálním výborem zajištěny předvánoční aktivity seniorů (kurz 

výroby adventních věnců).
9. Provedena  kontrola  hospodaření  Základní  školy  a  mateřské  školy  Hovorčovice, 

p.o., bez zjištění nedostatků.
10.Zajištěna  výroční  schůze  Společenství  vlastníků  bytových  jednotek  domu Stará 

náves čp.8, Hovorčovice.
11. Zajištěno podání informací o plnění úvěrové smlouvy s KB, a.s.. 
12.Řešeny předběžné termíny zasedání ZO v roce 2025:

30.1.2025 31.7.2025
20.2.2025 28.8.2025
27.3.2025 25.9.2025
24.4.2025 23.10.2025
29.5.2025 20.11.2025
26.6.2025 11.12.2025

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce

a) bere na vědomí informace uvedené v příloze důvodové zprávy Plnění usnesení za 
rok 2024,

b) bere  na  vědomí  informace  starosty  a  místostarosty  k  ostatním  záležitostem 
uvedeným v bodě č. 6 zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce,

c) schvaluje předběžné termíny konání veřejných zasedání zastupitelstva obce, které 
byly stanoveny v souladu s § 92 odst. 1 zák. č.128/2000 Sb. (Zákon o obcích): 
30.1.2025 31.7.2025
20.2.2025 28.8.2025
27.3.2025 25.9.2025
24.4.2025 23.10.2025
29.5.2025 20.11.2025
26.6.2025 11.12.2025

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.
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Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

7. Projednání   návrhu   Rozpočtového   opatření   č.2   k   Rozpočtu   hospodaření 
Základní školy a mateřské školy Hovorčovice na rok 2024.

Informace/DZ:
Návrh Rozpočtového opatření  č.2  k  Rozpočtu hospodaření  Základní  školy  a  mateřské 
školy Hovorčovice na rok 2024, je závěrečným opatřením hospodaření této příspěvkové 
organizace obce, v rámci kterého dochází k přesunům jednotlivých částek mezi paragrafy. 
Konkrétní přesuny a úpravy jsou patrné z předložených dokumentů. Nedochází k navýšení 
původního rozpočtu, pouze k jeho úpravám.
Návrh Rozpočtového opatření  č.2  k  Rozpočtu hospodaření  Základní  školy  a  mateřské 
školy Hovorčovice na rok 2024, byl zaslán jednotlivým zastupitelům v rámci podkladů pro 
toto zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č.2 k Rozpočtu hospodaření Základní 
školy  a mateřské školy  Hovorčovice,  p.o.,  na rok 2024,  ve znění  uvedeném v příloze 
zápisu z tohoto zasedání zastupitelstva obce.

Rozprava (průběh diskuze k návrhu, úprava textu usnesení): K tomuto bodu nebyly 
vzneseny žádné dotazy ani připomínky.

Výsledek hlasování:

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0
Budín
Novák
Mufová
Kameníková
Lopata
Kotva
Šimánek
Češpiva
Junghans

Ukončení zasedání. Na závěr předsedající poděkoval zastupitelům za účast a ukončil  
jednání.
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…………………………………….

Pavel Budín v.r., starosta

Ověřovatelé zápisu

…………………………………….               …………………………………….

      Mgr. Hana Mufová v.r.                      Mgr. Iveta Kameníková v.r.

Zapsala: L. Janoušková, dne 17.12.2024
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